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PROTOKÓŁ  

z  XVI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 17 grudnia 2015 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1210. 

Na ustawowy stan rady – 15 radnych, udział w obradach brało 15 radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.   

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Renata Plucińska 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Sołtysi sołectw: Chajew i Bukowiec 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Brąszewice na lata 2016 – 2029. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda na skrzyżowaniu dróg powiatowych nr 

1708E i 1705E w miejscowości Zwierzyniec, gm. Brąszewice. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XVI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2   

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad. Skarbnik Gminy poinformowała o 

potrzebie uchylenia podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy uchwał: w sprawie opłaty targowej; w 

sprawie określenia wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i deklaracji na podatek od 
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nieruchomości; w sprawie określenia wzorów formularzy informacji o lasach i deklaracji na podatek 

leśny. W związku z tym zwróciła się z prośbą do Rady Gminy o rozszerzenie porządku obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad. Nie głosował Radny Józef Przezak. 

Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za rozszerzeniem proponowanego porządku.  

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

 

1. Otwarcie obrad XVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2016 – 2029. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ronda na skrzyżowaniu dróg powiatowych nr 

1708E i 1705E w miejscowości Zwierzyniec, gm. Brąszewice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/56/2015 Rady Gminy Brąszewice z dnia 

26 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/59/2015 Rady Gminy Brąszewice z dnia 

26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i 

deklaracji na podatek od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/61/2015 Rady Gminy Brąszewice z dnia 

26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji o lasach i deklaracji na 

podatek leśny. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad XVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Radnych z pytaniem o ewentualne uwagi do protokołu z XV 

sesji Rady Gminy. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że ma zdanie odrębne do protokołu, tj. w punkcie 3 powinno 

być zapisane „groził” zamiast „rzekomo groził”. Dodatkowo zwrócił uwagę na brak zapisu o godzinie 

opuszczenia obrad przez Radną Grażynę Dobruchowską oraz na brak dokładnej odpowiedzi Wójta 

Gminy na zadane pytanie dot. stanu prawnego działki w miejscowości Tomczyki i brak dokładnej 

odpowiedzi radcy prawnego dotyczącej wspólnych posiedzeń komisji. 

 

W związku z brakiem innych uwag Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XV 

sesji. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad. Nie głosował Radny Józef 

Przezak. Za przyjęciem protokołu głosowało 12 Radnych, 2 Radnych (Jacek Piotrowski i Jan Stawirej) 

głosowało przeciwko.  

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XV sesji Rady Gminy. 
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Ad. 4  

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 26 listopada 2015 do 16 grudnia 

2015 roku Wójt Gminy poinformował: 

1. W dniach 30 listopada – 3 grudnia -2015 r.  remontowano drogę w m. Tomczyki. 

2. Dnia 4 grudnia 2015 r. – równano drogi w Starcach. 

3. W dniach 4 i 7 grudnia przewożono na plac urzędu drewno z targowicy. 

4. Dnia 5 grudnia 2015 r. odbyło się zebranie sołeckie w m. Brąszewice sołectwo Brąszewice. 

5. W dniu 6 grudnia 2015 r.– naprawiano przepust w Bukowcu. 

6. W dniu 7 grudnia 2015r. – poprawiano nawierzchnię drogi w m. Pasie za oczyszczalnią. 

7. Dnia 9 grudnia 2015 r. – malowano przystanek w Brąszewicach i rozwożono kamień na drogę w 

m. Kamienniki. 

8. W dniach 10 - 11 grudnia 2015 równano drogi na terenie gminy. 

9. W dniu 8 grudnia 2015 r. usunięto awarię przyłącza wody w miejscowości Grabostaw. 

10. W dniu 11 grudnia 2015 r.- usunięto awarię wodociągu w m. Zadębieniec. 

11. Naprawiano we własnym zakresie ciągnik MF 255. 

12. Został złożony wniosek o wsparcie finansowe na zakup książek do biblioteki szkolnej w 

Publicznym Gimnazjum w Brąszewicach w ramach „Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa - Priorytet 3.”. 

 

Ad. 5 

Radna Grażyna Dobruchowska poprosiła o poprawę nawierzchni drogi w Godynicach (tzw. droga 

wojskowa) i ustawienie znaku z ograniczeniem tonażu na tej drodze. 

Radny Jarosław Plichta poprosił o poprawę nawierzchni drogi Pluty – Zadębieniec. 

Radny Adam Laskowski poprosił o poprawę nawierzchni w miejscowości Wojtyszki. 

Radny Jacek Piotrowski interpelował o poprawę poboczy przy drodze gminnej w miejscowości Żuraw. 

Wyraził niezadowolenie z dotychczas przeprowadzonych prac. 

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie te zgłoszenia na miarę posiadanych materiałów i  możliwości 

technicznych będą wykonywane. 

Radny Józef Toruński poprosił o naprawę drogi w miejscowości Trzcinka oraz poinformował, że 

drogowskaz „Budy” przy drodze powiatowej ustawiony przez PZD został zbyt bardzo wsunięty w las. 

Radna Dorota Lipka poprosiła o poprawę nawierzchni drogi w Błotach oraz zgłosiła uszkodzenia 

przystanku w Błotach. 

Wójt Gminy poinformował, że sprawa przystanku jest już znana. 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił do wycięcia drzewa w parku na ul. Starowiejskiej i na ul. Wojkowskiej. 

Radny Ryszard Kurzaj zgłosił wystające pieńki po usuniętych drzewach przy drodze powiatowej na ul. 

Zabrodzie. 

Wójt Gminy poinformował, że interpelacja ta została już zgłoszona do PZD. 

Radny Adam Sowizdrzał poinformował, że zakrzaczenia na Bukowcu zostały wycięte przez PZD. 

Radny Grzegorz Kulig zgłosił do wycięcia wierzby przy drodze powiatowej Starce – Robaszew. 

Radny Jan Stawirej zwrócił uwagę na problem z parkowaniem w centrum Brąszewic podczas 

jarmarków. Dodał, że Gmina powinna kupić na ten cel działkę za remizą w Brąszewicach. 
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Wójt Gminy powiedział, że problem ten był poruszany na zebraniu z mieszkańcami, gdzie jeden z 

mieszkańców wyraził opinię, że w przeszłości błędem był nie zakupienie działki naprzeciwko targowicy. 

Dodał, że w centrum Gmina nie dysponuje wolnymi działkami, a sprawa zakupu działki za remizą była 

poruszana na sesji i Radni uznali, że cena proponowana przez właścicielkę jest za wysoka. 

 

Na sesję przybył Radny Józef Przezak. (10:25) 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2016 – 2029. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brąszewice. 

Pozytywna opinia o projekcie. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 Radnych (Jacek Piotrowski i Jan Stawirej) wstrzymało się 

od głosu. Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XVI/65/2015 z 

dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brąszewice 

na lata 2016 - 2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 

2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Plichta odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej. Pozytywna opinia o projekcie budżetu. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczącego Komisji ds. Oświaty i Kultury Jacka 

Piotrowskiego o odczytanie protokołu z posiedzenia Komisji ds. Oświaty i Kultury. Radny Jacek 

Piotrowski poinformował, że protokół złożył w Biurze Rady. Wobec tego Przewodniczący Rady Gminy 

odczytał protokół z posiedzenia Komisji ds. Oświaty i Kultury oraz zwrócił uwagę, że pod protokołem 

nie ma podpisów wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji członków, a jedynie podpis 

Przewodniczącego Komisji. Dodatkowo zwrócił uwagę, że w protokole nie ma informacji na temat 

przeprowadzenia głosowania oraz brak jest uzasadnienia merytorycznego negatywnych opinii o 

projekcie.  Przewodniczący Rady Gminy ustosunkował się również do zapisu, że Komisji ds. Oświaty i 

Kultury miała za mało czasu na odbycie posiedzenia, informując, że organizacja pracy Komisji leży w 

gestii Przewodniczących Komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Inwestycji odczytał protokół z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i 

Inwestycji z dnia 1 grudnia 2015 r. oraz protokół z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji wraz z 

Przewodniczącymi pozostałych Komisji z dnia 3 grudnia 2015 r. Pozytywna opinia o projekcie budżetu. 

Dodał, że do protokołu załączone jest upoważnienie dla Radnego Jana Stawireja do reprezentowana 

Przewodniczącego Komisji ds. Oświaty i Kultury. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Brąszewice na 2016 rok. Pozytywna opinia o projekcie 

budżetu. 

Radny Jan Stawirej zapytał o zapis w projekcie budżetu dotyczący dochodów majątkowych w kwocie 

100000 zł. 
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Skarbnik Gminy poinformowała, że są to zakładane wpływy ze zbycia praw majątkowych do 

nieruchomości. 

Radny Jan Stawirej zwrócił uwagę na zapis w projekcie budżetu dotyczący spłat kredytu i zapytał 

dlaczego upoważnia się Wójta Gminy do zaciągania kredytów i pożyczek. 

Skarbnik Gminy udzieliła wyjaśnień, że jest to zapis zgodny z ustawą o finansach publicznych i dotyczy 

spłat przejściowego deficytu, a nie zaciągania kredytów. Dodatkowo przedstawiła definicję 

przejściowego deficytu zgodnie z przepisami. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, dlaczego na projekcie budżetu, który został przedłożony do 

opiniowania przez Komisje widniała data „listopad 2015”, a na projektach przesłanych w materiałach 

na sesję data to „grudzień 2015”. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt został przedstawiony Radnym i RIO w terminie do 15 

listopada i dlatego był z datą listopadową. Następnie, już w grudniu projekt po zaopiniowaniu przez 

Komisje i RIO został przesłany jako materiały na sesję, dlatego widnieje na nim data grudniowa. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 Radnych (Jacek Piotrowski i Jan Stawirej) głosowało 

przeciwko, 1 Radna (Bożena Łuszczek) wstrzymała się od głosu. Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XVI/66/2015 z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy na 2016 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ronda na 

skrzyżowaniu dróg powiatowych nr 1708E i 1705E w miejscowości Zwierzyniec, gm. Brąszewice. 

Wójt Gminy przypomniał, że Rada Gminy na poprzedniej sesji była informowana, że Zarząd Powiatu 

Sieradzkiego wystąpił z wnioskiem o nadanie nazwy im. Mietka Frasunkiewicza dla ronda na 

skrzyżowaniu dróg powiatowych w Zwierzyńcu. Przedstawił informacje jakie otrzymał z Starostwa 

Powiatowego dotyczące Pana Mieczysława Frasunkiewicza - jest to zmarły kilka lat temu wieloletni 

pracownik Starostwa, który był pomysłodawcą i przyczynił się do gruntownego remontu drogi relacji 

Brzeźnio – Brąszewice oraz powstania ronda w miejscu niebezpiecznego skrzyżowania w miejscowości 

Zwierzyniec. 

Wójt Gminy poprosił Radnych o zagłosowanie zgodnie z własnym sumieniem za lub przeciw tej 

uchwale. 

Radny Jerzy Ławniczak poinformował, że pamięta tego człowieka, który wielokrotnie uczestniczył w 

sesjach Rady Gminy, lecz nie ma bliższych informacji. Zapytał, dlaczego to Rada Gminy ma podejmować 

uchwałę o nadaniu nazwy ronda na drodze powiatowej. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie 

gminnym, mimo iż jest to droga powiatowa, to wyłącznie Rada Gminy może nadać nazwę. Jako 

przykład podał rondo w Sieradzu, które ówcześnie było skrzyżowaniem dróg krajowych, a mimo to 

Rada Miejska nadawała nazwę. 

Sekretarz Gminy przedstawiła przepis z ustawy o samorządzie gminnym mówiący, że nadawanie nazw 

ulic należy do wyłącznej właściwości Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 Radnych (Bożena Łuszczek i Jacek Piotrowski) głosowało 

przeciwko, 1 Radny (Jan Stawirej) wstrzymał się od głosu. Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XVI/67/2015 z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie nadania 

nazwy ronda na skrzyżowaniu dróg powiatowych nr 1708E i 1705E w miejscowości Zwierzyniec, gm. 

Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

XV/56/2015 Rady Gminy Brąszewice z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XVI/68/2015 z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/56/2015 

Rady Gminy Brąszewice z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

XV/59/2015 Rady Gminy Brąszewice z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji o nieruchomościach i deklaracji na podatek od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XVI/69/2015 z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/59/2015 

Rady Gminy Brąszewice z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji o nieruchomościach i deklaracji na podatek od nieruchomości. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

XV/61/2015 Rady Gminy Brąszewice z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny. 

Radny Jan Stawirej zapytał, co to są lasy ochronne. 

Wójt Gminy poinformował, że za chwilę wezwana na sesję zostanie pracownica, która udzieli 

odpowiedzi na to pytanie. 

Przybyła na sesję Inspektor ds. księgowości podatkowej Bożena Kwiatkowska przedstawiła definicję 

lasu ochronnego wynikającą z przepisów ustawy o lasach. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził opinię, że lasy prywatne spełniają te same funkcje co lasy państwowe. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XVI/70/2015 z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/61/2015 



Strona 7 z 8 
 

Rady Gminy Brąszewice z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 21 grudnia 2015 r. organizowane będzie spotkanie 

opłatkowe Radnych. Zaprosił Radnych do udziału i poprosił o potwierdzenie udziału. 

Wójt Gminy: 

- poinformował, że otrzymał informację od Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, że zostaną 

przeprowadzone oględziny budynku w miejscowości Błota. 

- odczytał interpelacje przekazane do PZD, które były zgłaszane przez Radnych. 

- przedstawił wniosek jednostki OSP Brąszewice o dofinasowanie zakupu wozu bojowego średniego. 

Radny Jarosław Plichta zwrócił uwagę na problem z pożarami, które często mają miejsce w Gminie 

Brąszewice i w gminach sąsiednich. Dodał, że są to najprawdopodobniej celowe podpalenia. 

Poinformował, że jest problem z zachowaniem osób postronnych, które utrudniają dojazd i 

prowadzenie akcji gaśniczych. 

Radny Jarosław Plichta zwrócił się do Radnego Jacka Piotrowskiego z uwagą, że nieprawdą jest, że 

kiedykolwiek mu groził. Dodał, że to właśnie Radny Jacek Piotrowski groził jemu i ma na to świadków. 

Radny Jerzy Ławniczak potwierdził, że jest problem z gapiami podczas pożarów. Przedstawił jednostkę 

OSP Brąszewice i jej wyposażenie. Poinformował, że przedstawiony przez Wójta Gminy wniosek 

jednostki OSP Brąszewice dotyczy wsparcia finansowego zakupu wozu strażackiego średniego Iveco z 

napędem 4x4, autopompą i masztem oświetleniowym. Dodał, że wzrósł podatek VAT z 8% na 23%. 

Zawnioskował o wsparcie finansowe tego zakupu. 

Wójt Gminy poinformował, że wniosek ten na chwilę obecną został przedstawiony Radnym, natomiast 

nie został złożony jeszcze do żadnej z wymienionych we wniosku instytucji. 

Wójt Gminy poinformował, że jest umówiony dziś na spotkanie z przedstawicielami Komisariatu Policji 

w Błaszkach. Zaprosił Komendanta Gminnego OSP Jerzego Ławniczaka do udziału w spotkaniu, aby 

wspólnie porozmawiać na temat zgłaszanych problemów podczas akcji gaśniczych. 

Radna Grażyna Dobruchowska zwróciła się do Radnego Jacka Piotrowskiego z pytaniem, kto przekazał 

mu nieprawdziwie informacje, które następnie zostały umieszczone na portalu społecznościowym, 

jakoby podczas posiedzeń Komisji Budżetu i Inwestycji Wójt zaciekle bronił „swojej kasy”. Dodała, że 

nic takiego nie miało miejsca. 

Radny Jacek Piotrowski odpowiedział, że jest to jego prywatna sprawa. 

Radna Grażyna Dobruchowska odparła, że Radny Jacek Piotrowski jest śmieszny wypisując takie 

bzdury i zaproponowała, aby zainteresował się tematem etyki Radnego. Dodała, że łączenie orkiestr 

nie przyniesie Radnemu rozgłosu i sławy. Przypomniała, że orkiestra w Godynicach ma ponad stuletnią 

tradycję. 

Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do oskarżeń Radnego Jacka Piotrowskiego dotyczących nie 

zapewnienia wystarczającego czasu na przeprowadzenie posiedzenia Komisji. Poinformował, że Radny 

wiedział, że Urząd jest czynny do godziny 16:00, lecz stwierdził, że godzina wystarczy na posiedzenie 

Komisji, a Radni przyjdą przygotowani. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że Komisja została wyproszona z sali i dokończyła posiedzenie 

przed Urzędem. 

Wójt Gminy złożył życzenia świąteczne. 
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Przewodniczący Rady Gminy również złożył życzenia świąteczne. 

Radna Bożena Łuszczek przypomniała o potrzebie montażu dodatkowej lampy w okolicach gimnazjum. 

Wójt Gminy przyznał, że temat ten był poruszany na zebraniu sołeckim sołectwa Brąszewice, jednak na 

chwilę obecną nie ma szczegółowych informacji dotyczących tej inwestycji. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że w miejscowości Gałki zakład energetyczny prowadzi 

wymianę transformatora i wycina gałęzie zagrażające linii. 

Wójt Gminy potwierdził, że z Urzędu Gminy wysłane było do zakładu energetycznego kolejne pismo 

ponaglające w tej sprawie, jednak mimo, że nie wpłynęła informacja zwrotna, to jest na nie reakcja. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, czy zostały złożone jakieś wnioski do Lokalnej Grupy Działania, np. na 

plac zabaw. 

Wójt Gminy poinformował, że na chwilę obecną nie ma jeszcze ogłoszonego naboru wniosków, więc 

wnioski nie mogą być póki co składane. Gdy nabór wniosków zostanie ogłoszony, to będą składane 

wnioski m.in. na place zabaw. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał, czy LGD Szlakiem Sieradzkiej E-ski wciąż funkcjonuje. 

Wójt Gminy poinformował, że Gmina Brąszewice jest w chwili obecnej zarówno członkiem LGD Ziemia 

Wieluńsko-Sieradzka, jak i członkiem LGD Szlakiem Sieradzkiej E-ski.  

Radny Ryszard Kurzaj zapytał, czy do LGD nie można złożyć wniosku na wiatę przystankową. 

Kierownik Ref. IT odpowiedziała, że wiaty przystankowe nie kwalifikują się do wsparcia z LGD. Dodała, 

że na obecną chwilę tworzona jest strategia LGD. 

Wójt Gminy dodał, że pamięta o interpelacji dotyczącej postawienia wiaty przystankowej na ul. 

Zabrodzie i jeżeli tylko pojawią się środki finansowe, będą czynione starania, aby wiata taka została 

posadowiona w miejscu wskazanym przez Radnego. Dodał, że w tym tygodniu przystanek w centrum 

Brąszewic został odświeżony i odmalowany. Niestety już są widoczne ślady wandali. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XVI sesji Rady Gminy o godzinie 1210.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


